



## Protokoll – Kårledningsmöte 30 oktober 2018

### §1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl: 07.32

*Närvarande:*

*Alice Olsson till kl 07.40*

*Oskar Stenberg*

*Olof Eriksson*

*Henrik Jonsson*

*August Schelin*

*Kevin Storgård*

*Astrid Johansson*

*Alexandra Muhl*

*Julia Rosell till kl*

*William Fellbom efter kl 07.45*

### §2 Val av mötesordförande

*Kårledningen beslutar att*

välja Astrid Johansson till mötesordförande.

### §3 Val av mötessekreterare

*Kårledningen beslutar att*

välja Alexandra Muhl till sekreterare.

### §4 Val av justerare

*Kårledningen beslutar att*

välja Henrik Jonsson till justerare.

### §5 Godkännande av föredragningslistan

*Kårledningen beslutar att*

godkänna föredragningslistan.

### §6 Föregående protokoll

*Kårledningen beslutar att*

protokollet kan läggas till handlingarna.

### §7 Budgetar

*Inga budgetar att godkännas av alla.*

### §8 Fakturor

*Inga fakturor att godkänna.*

### §9 Äskningar

*Inga inkomna äskningar som behöver godkännas av alla.*

AJ

AJ

AS

AS

AM

AM

HJ

HJ

1 (4)



§10 Dataskyddsbud  
Kårledningen beslutar att

Markus Näslund väljs som HHGS  
dataskyddsbud.

§11 HHGS GDPR Policy till hemsidan

August har pratat med Handelsjuristerna och nu finns HHGS GDPR Policy att ladda upp på HHGS hemsida. Alexandra laddar upp på HHGS hemsida.

§12 Belöning till kursombud som ställer upp i HHGS och FemJurs arbete med att undersöka integreringen av jämställdhet i utbildningen vid Handelshögskolan  
Astrid lyfte frågan hur man på något sätt skulle kunna ge belöning till de kursombud som ställer upp och bidrar med undersökningen. Kårledningen för en diskussion över detta samt kommer fram till att förmodligen inte kommer att vara nödvändigt med denna form av belöning utan att de ställer upp ändå.

§13 Information från projektgruppen för överlämningsresan

Projektgruppen har kikat över alternativ till hur överlämningsresan kan se ut. Alexandra har fått offerter från kursgårdar där priset är betydligt lägre än t ex att hyra in sig på klassiska konferensanläggningar i Sverige. Gällande flyg och att resa ut i Europa sticker priserna iväg.

Projektgruppen fortsätter att kolla vidare på resmål.

En idé är att i det informationsmail som valberedningen skickar ut så bör det flaggas för den helgen överlämningsresan är planerad så att potentiella kandidater vet om detta.

§14 Ekonomiskt stöd till EF

Henrik redogör för EFs önskan om bidrag till föreningar. Kårledningen för en diskussion över hur detta ska hanteras och det generella ställningstagandet kring att sponsra föreningar. Kårledningen kommer fram till att detta inte är något som kommer att ske utan det från HHGS centralt håll känns tveksamt till denna form av sponsring.

§15 Utvärdering Speak Up week

Alexandra är mycket nöjd med antalet som svarat på enkäten – i dagsläget 700 studenter. Hon hade önskat att det var fler som deltog under eventen däremot men det är svårt att göra något åt. Samarbetet hade kunnat förbättrats gällande hur kårledningen bidrog till konceptet.

En önskan och något Alexandra tar med sig till nästa år är att få med sig utbildningsansvariga från programsektionerna. Ett utskott som är mer sammanhållet hade varit önskvärt.

Nu har även alla institutioner skickat ut mail till studenterna så att den sprids.

På det stora hela är Alexandra riktigt nöjd med konceptet Speak Up Week och ska sammanställa detta till den 20e nov för att presentera.

§16 Veckoavstämning

AJ

AS

AM

  
2 (4)

HJ



En allmän diskussion fördes i torsdags och inte mycket att lyfta vidare till tisdagsmötet. Lite tankar kring Speak Up Week diskuterades samt samarbetet under veckan.

§17 Övriga frågor

- *Middag hos Bego*  
Bego vill gärna bjuda in kårledningen till Thanksgiving middag den 22e november och önskar svar denna veckan. August meddelar Bego att alla från kårledningen kommer på middagen.
- *Julstängning*  
Kårledningen diskuterar när kontoret ska vara stängt och kommer fram till att hålla stängt från 21 december och öppnar igen 7e januari. August meddelar att Bego kan ta ledigt även v 51.
- *Inköp av pappershållare*  
August frågar kårledningen vilka pappershållare som ska köpas in. Det är två alternativ som just nu går att välja mellan. Kårledningen gör en enkel omröstning och kommer fram till att August beställer pappershållare.
- *Coffee for opinion*  
Coffee for opinion på torsdag ställs in.
- *Bowling*  
Henrik lägger in i kalendern att bowling är planerat till 12e november, och de som vill delta får delta.
- *Frukost EF – kaffekokare*  
Idén är att kaffekokaren ställs ut på torsdag kväll med en dunk med vatten och kaffefilter. Henrik ansvarar för detta.  
Alexandra lånar ut nyckeln till Anna så att hon kan komma in på kontoret imorgon bitti för att hämta datorerna till KICcen.

§18 Mötets avslutande  
Mötet avslutas kl 08. 46.

Vid protokollet

Alexandra Muhl  
Mötessekreterare

Astrid Johansson  
Mötesordförande

August Schelin  
Kårordförande

Henrik Jonsson  
Justerare

AJ

AS

AM

HJ 3 (4)



AJ

AS

AM

HJ

4 (4)